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Abstract (en)
[origin: WO8704638A1] The filter is used for recovering raw paint and solvents and/or water from the over spray occuring during wet painting, and is
characterized by a multi-layer (17, 18, 19, 20) tubular membrane (2) inserted in an outer tube (1), preferably of metal, and used as a filter insert. A
radial gap in the form of a cylindrical annular space (3) is provided between the tubular membrane (2) and the outer tube (1).

Abstract (fr)
Le filtre sert à récupérer la laque brute et les solvants et/ou l'eau provenant de l'excédent de peinture projetée lors du laquage par voie humide,
et est caractérisé par une membrane tubulaire (2) multicouche (17, 18, 19, 20) logée dans un tube extérieur (1) de préférence en métal et utilisée
comme garniture de filtre, un écartement radial sous forme d'un espace annulaire cylindrique (3) étant prévu entre la membrane tubulaire (2) et le
tube extérieur (1).
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